
運輸署 

Transport Department 
 

摩托車輛、拖車或半拖車檢驗申請書 

Application for an Examination of a Motor Vehicle, Trailer or Semi-Trailer 
 

 

 

申請人姓名       聯絡電話號碼 

Name of Applicant:      Telephone No.:      

 

登記號碼        類別及類型 

Registration Mark:      Class & Model:      

 

車身底盤號碼或編號      廠名 

Chassis or Serial No.:      Make:       

 

(A) 如申請每年檢驗，必須填報汽車行車證之屆滿日期。      

If the application is for an annual examination, please give expiry date of licence       

 

(B) 此車輛最早之檢驗日期，必須在有效行車證屆滿前四個月內選擇，作為領牌之用。 

For the purpose of re-licensing, the appointment date chosen and booked should be within four months of the date of 
licence expiry. 

 

 

請於下面列出要求檢驗車輛之日期。必須填報兩個日期，以供選擇。本署將盡量安排一個接近你的選擇的驗車日期。 

Please state below when you want the vehicle to be examined. Two choices should always be stated. You will be allocated an 
appointment as near to your choice as possible. 

 

 

 

第一選擇      上午/下午    第二選擇      上午/下午 

1st Choice      a.m./p.m    2nd Choice      a.m./p.m. 

   日期 (date)            日期 (date) 

 

簽署 

Signature:         

 

申請日期 

Date          

VE 19 (Rev. 99) 



運輸署公告運輸署公告運輸署公告運輸署公告 

 
致：申請人 

「「「「VE19」」」」表格作用聲明表格作用聲明表格作用聲明表格作用聲明 
 

1. 收集目的 

 
運輸署會利用透過「VE19」表格所獲取的個人資料作以下用途： 

a) 方便運輸署與申請人互相聯繫； 

b) 辦理與申請人在表格內提出的申請有關的事務；及 

c) 充當辦理申請人在本表格內提出的申請的協議。 

 

2. 索閱個人資料 

 
根據個人資料﹝私隱﹞條例第 18及 22條與附表 1第 6條原則，你有權索閱及修改你的個

人資料。你的索閱權包括獲取你在本表格內所提供的個人資料副本乙份。 

 

3. 查詢 

 
查詢透過本表格所收集的個人資料，包括索閱及修改資料，應向下列其中一個你提交申請

的中心提出： 

 
a. 九龍灣驗車中心 

九龍九龍灣祥業街 2號 

( 經辦人：高級車輛檢驗主任 ) 電話：2759 7573 

 

b. 土瓜灣驗車中心 

九龍土瓜灣朗月街 2-10號 

( 經辦人：高級車輛檢驗主任 ) 電話：2364 7211 

 

c. 上葵涌驗車中心 

新界上葵涌和宜合道 302號 

( 經辦人：一級車輛檢驗主任 ) 電話：2424 5215 

 

 

運輸署車輛安全及標準部 

2007年 4月 



Transport Department Notice 
 
To: THE APPLICANT 
 

Statement of Purpose of “VE 19” 
 
4. Purpose of Collection 

    
   The personal data provided by means of the “VE 19” Form will be used by Transport 
Department for the following purposes: 

a) facilitating communication between Transport Department and yourself; 

b) activities relating to processing of your application in this form; 

c) serving as an agreement for processing of your application in this form. 
 
5. Access to Personal Data 
    
   You have a right of access and correction with respect to your personal data as provided 
for in sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your 
right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided by this form. 
 
6. Enquiries 
    
   Enquiries concerning your personal data collected by means of this form, including the 
making of access and corrections, should be addressed to one of the following Centres where your 
application is submitted. 
 

a. Kowloon Bay Vehicle Examination Centre 
2, Cheung Yip Street, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong. 
(Attn.: Senior Motor Vehicle Examiner) Tel: 2759 7573 
 

b. Tokwawan Vehicle Examination Centre 
2-10, Long Yuet Street, Tokwawan, Kowloon, Hong Kong. 
(Attn.: Senior Motor Vehicle Examiner) Tel: 2364 7211 
 

c. Sheung Kwai Chung Vehicle Examination Centre 
302, Wo Yi Hop Road, Sheung Kwai Chung, N.T., Hong Kong. 
(Attn.: Motor Vehicle Examiner I) Tel: 2424 5215 

 
 
 

Vehicle Safety and Standards Division 
Transport Department 

April 2007 
NOT_VE19.doc (Apr 07) 


